
 

 

Postbus 249  6500AE Nijmegen. 

 

Agenda Algemene Ledenvergadering SV Orion  
19 december 2022  -  20.00 uur. 

 

1. Opening voorzitter, vaststellen agenda 
 

2. Vaststelling notulen Algemene Ledenvergadering 3 juni 2022 
 

3. Update van het bestuur / mededelingen 
 

4. Bestuursverkiezing: 
Michiel Kompier wordt voorgedragen toe te treden tot het bestuur van SV Orion als 
bestuurslid technische zaken 
 

5. Financieel jaarverslag 2021-2022 
5.1 Toelichting door penningmeester 
5.2 Verslag van de kascommissie/ decharge bestuur 

 
6 Benoeming ereleden/leden van verdienste 

 
7 Rondvraag 

 
8 Sluiting Algemene Ledenvergadering 

 
 

Aanwezig: 

Bestuur:  Tom Smit (voorzitter), Emile Vrieswijk (penningmeester), Martijn Nieuwenhuis (secretaris) 
en Bram Satijn, alsmede inkomend bestuurslid: Michiel Kompier. 

Stemgerechtigde leden:  32. 

Met kennisgeving afwezig: 

Sjoerd Boonstra,  John van Meer, Harm Hermens, Thomas Krug, Erik van Dalen, Wim Everraert, Nol 
Hengst. 

 

1. Opening voorzitter, vaststellen agenda  
TS opent de vergadering en heet iedereen welkom en stelt vast dat er onvoldoende stemgerechtigde 
leden aanwezig zijn om besluiten te nemen. TS sluit de vergadering en heropent vervolgens om een 
nieuwe vergadering te houden op dezelfde datum en met dezelfde agenda. TS heet iedereen welkom 
op deze ALV en vraag of er nog agendapunten moeten worden toegevoegd aan de agenda.  

 



De agenda voor de ALV 19 december 2022 wordt conform vastgesteld. 

 

2. Notulen algemene ledenvergadering 3 juni 2022 

De notulen d.d. 3 juni 2022 worden conform vastgesteld.  

 

3. Update van het bestuur / mededelingen 

Bestuur voornemens statuten aan te passen medio volgend jaar. Vertrouwens contactpersonen 
aangesteld binnen SV Orion.  

SV Orion op een hoge plek terecht gekomen in de Top200.  Contracten trainers Mannen (voor 7e jaar 
verlengd) en Vrouwen 1 (voor 3e jaar verlengd) verlengd.   

Bestuur heeft architect gevraagd naar een upgrade van de kantine en bestuurskamer te kijken. 
Offerte inmiddels binnen, maar als te duur gezien. Bestuur voornemens gefaseerd de kantine en 
bestuurskamer te laten upgraden. Daarnaast aan het kijken naar uitbreiding bestaande bouw ten 
behoeve van de opslag en mogelijk een bespreekruimte. Jos Derkse geeft aan hierover al contact te 
hebben gehad met de Gemeente Nijmegen en dat een mogelijke verlenginging ban het 
materialenhokmogelijk is. Portacabin en containers niet mogelijk. John Brits merkt nog op dat de 
kleedkamerproblematiek eveneens belangrijk is. 

 

Bestuur maakt zich zorgen omtrent het energiecontract dat per eind december 2022 afloopt. Bestuur 
overweegt om SV Orion van het gas af te halen. Jos van Son als taskforce aangesteld om te 
onderzoeken hoe dit zou kunnen plaatsvinden. 

 

Schoonmaaktbedrijf ingehuurd voor 3 dagen in de week en daarnaast nog aan het kijken om extra 
schoonmaakdienst door te voeren. Dit zal naar ale waarschijnlijk worden ingevuld door Jopie. 

Kleding contract met Brandsfit loopt af einde seizoen 22/23.  Vier offertes uitgevraagd via Buyor/Paul 
Hendriks. 

 

4. Bestuursverkiezing: 

Michiel Kompier wordt voorgedragen toe te treden tot het bestuur van SV Orion als bestuurslid 
technische zaken. ALV stemt in met deze voordracht.  

Kort dankwoord van MK en benadrukt het belang van de implementatie van het Technisch 
Beleidsplan en Opleidingsplan binnen SV Orion. De TC zal hier in een volgende vergadering op terug 
komen. 

 

5 Financieel jaarverslag 2021-2022 

5.1Toelichting door penningmeester 

EV licht het jaarverslag 2021/2022 van SV Orion nader toe aan de hand van de exploitatie rekening 
en de balans. De opbrengstenkant van de expoitatie rekening laat een resultaat zien van €371.293 
ten op zichte van een begroting van €345k. De uitgavenkant laat een resultaat zien van in totaal 
€388.970. Verlies van kleine €18k. Ad Frik stelt een vraag over de post “Eigen Vebruik SV Orion” die 
omhoog is gegaan van €1.000 naar €7.000.  

 



Diverse vragen naar aanleiding de diverse kostenposten waarbij het bestuur aangeeft dat het 
vrijwiliggerstekort nijpend is. Bestuur wil kijken of er structurele oplossingen mogelijk zijn, maar dit 
vergt tijd. 

 

Vervolgens neemt EV de balans voor het seizoen 2021/2022 door en bespreekt hierbij de diverse 
posten op de balans. SV Orion is een gezonde vereniging die goed bij kas zit. 

EV neemt ook de balans van SBEO door. Vraag omtrent de incasso debiteuren en hoever het hier 
mee staat. EV geeft aan onvoldoende in deze materie te zitten. Na het doornemen van de expoitatie 
rekening van SBEO resulteert dit in een verlies van €6.109. Vraag wordt gesteld of de stukken van de 
Vereniging met SBEO kunnen worden geconsolideerd. EV geeft aan dit zuiver informatief mogelijk is 
en dit voor een volgende ALV te zullen voorbereiden.  

EV wijdt nog kort uit omtrent de energiekosten. Advies is nu om een tussenjaar qua energiecontract 
aan te gaan. Dit heeft een impact van €3.000/maand lastenverhoging, derhalve op jaarbasis €36k. 
Mogelijke acties ter besparing: deurremmers, temparatuur lager zetten. 

Ad Frik stelt voor om 2e seizoenshelft een bijeenkomst te houden omtrent de toekomst van SV Orion. 
TS geeft aan dat het bestuur voornemens is dit te gaan organiseren. 

 

5.2 Verslag van de kascommissie/ decharge bestuur 
De kascommissie verklaart dat op grond van de eisen die aan een financiële verslaglegging kunnen 
worden gesteld, de financiën van SV Orion op een zuivere wijze zijn beheerd, én de financiële 
handelingen op een correcte wijze zijn uitgevoerd. Op grond van hun bevindingen verlenen zij de 
penningmeester en het bestuur décharge over de door hen gecontroleerde periode: 2021-2022. 

Advies van de kascommissie is om Exact te gaan gebruiken voor de administratie in de toekomst. 

 

6 Benoeming ereleden/leden van verdienste 

Op grond van artikel 5 lid 6(a) statuten en 6 lid 9 van het huishoudelijk reglement draagt het bestuur 
het bestuur Tijs Tummers voor als erelid (erevoorzitter) van Orion en Michiel Kompier als lid van 
verdienste.  

Op 15 januari 2023 tijdens Nieuwjaarsreceptie zal hier nog uitgebreid op worden teruggekomen. 

TS geeft aan dat door een aantal leden Michiel Kompier is voorgedragen als lid van verdienste.  
Daarnaast nog een voorstel   

 

7 Rondvraag 

• (Louis) Verschil tussen trainingslid en niet-spelend lid bedraagt €10,-. Bij mogelijke 
contributieverhoging graag rekening mee houden. Daarnaast zijn er mensen die meetrainen 
zonder contributie te betalen. Wil graag een bevestiging dat bestuur een bevestiging stuurt 
dat mensen niet ‘gratis’ kunnen trainen.  

• Vraag omtrent trainers die geen lid zijn en in hoeverre die contributie betalen. Bestuur geeft 
aan dat dit niet duidelijk is op dit moment. 

• BS geeft aan dat het gebrek aan vrijwilligers een structureel probleem aan het worden is 
ondanks diverse intiatieven. Met name op structurele posten ontbreken de vrijwillgers en is 
het ontzettend lastig deze posten in te vullen.  Hoe kun je de leden meer betrokken krijgen bij 
de vereniging? Persoonlijk teams benaderen via de leiders. Hoe kunnen we daar actiever 
mee om te gaan.  

• Seniorenteams geven aan dat de binding met de club minder is waardoor bereid laag is 
binnen de seniorenteams. Persoonlijke benadering seniorenteams via een 1 aanspreekpunt 



per team. Bestuur stelt voor om een dialoog te starten tussen bestuur en de afgevaardigden 
van de seniorenteams. 
 

• Hoe zit het met het Niet-Roken beleid. Bestuur geeft aan dat dit niet mag op het terrein en dat 
mensen daarop mogen worden aangesproken. 
 

• Vraag of er voor Orion nog ruimte is om te groeien? Bestuur geeft aan hierover van 
gedachten te willen wisselen, maar overweegt niet een ledenstop in te stellen.  

 

8 Sluiting Algemene Ledenvergadering 

TS sluit om 21:45uur de vergadering dankt alle aanwezige leden van Orion.  

 

 


